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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

30.04.2025 

 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Mødetidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr.  

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Pernille Kjøngerskov (PK), René Beck (RB) 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JJL) 

Suzet Skovby (SS), Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Jonas Langvad (JKL), Anitta 

Smedegaard – suppleant (AS), Louise Westphal – suppleant (LW), Tina Mielke Ravn (TR),  

 

Afbud fra: Hans Christian Johansen (HJ), Tina Bladbjerg (TB), Elevrådsrepræsentanter. 

Bemærkning: Skolen var vært for en lille forplejning. Tobias Jørgensen deltog i mødet 

 

Da der er mange punkter på dagsordenen, vil der kunne være punkter, der udsættes til næste 

møde 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

At alle er orienteret  Orienteringspunkter er 

sendt ud til bestyrelsen.  

 

Elevrådet har afholdt 

Undervisningsmiljødag 

med succes og mange 

forslag til et godt undervis-

ningsmiljø. 

Næste skoleår vil der blive 

lavet en ”hærværkskonto”, 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

hvor elevrådet vil råde over 

et evt. overskud. 

 Opfølgning på 

beslutninger fra sidste 

møde 

At vi får fulgt op på 

beslutninger fra sidste 

skolebestyrelsesmøde 

jf. referatet 

 

4. årsplan for almen, 

punktet vil ligge efter 

vores snak med 

Tobias. 

  

 
Besøg af Tobias 

Jørgensen 

En status på hvad der 

arbejdes med i børne- 

og ungeudvalget 

 

SCV og økonomi 

 

Oplæg ved 

PN 

Tobias orienterede om 

planer fra Teknik og Miljø 

omkring planer for trafik i 

Vonsild. 

Forholdene på Vonsild 

Skole i forhold til kapacitet 

drøftes, og 

skolebestyrelsens 

muligheder drøftes. 

Tobias udtrykker ønske om 

samarbejde med den nye 

lokale afdeling af 

”Forældre og Skole”, hvor 

skolebestyrelsen er 

repræsenteret. 
 

4 årsplan for almen En kort orientering om 
baggrunden for 
planen, og hvad vil vi 
bruge den til. 

 Skolen har udarbejdet en 

4-årsplan for almen, der 

skal synliggøre de 

fokuspunkter, skolen 

ønsker at arbejde med, og 

forklarer hvilke handlinger 

fokusområderne kræver.  

Bestyrelsen kunne ønske, 

at vi løbende besøger 

planen på 

bestyrelsesmøder, og at vi 

fortsat orienterer forældre 

om fokusområder – gerne i 

nyhedsbrevene.  
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Side 3 

 Årsmøde Dagsorden og 
beretning til årsmødet 
i maj 

Oplæg ved 
JJ 

Temaet er det gode 

gensidige samarbejde 

mellem skole og hjem. 

Herunder sociale medier, 

vapes, fravær m.m. 

Det drøftes. hvordan vi 

inkluderer SCV i et 

årsmøde, så det giver god 

mening for SCV´s forældre 

at møde op.   

 Bestyrelsen Hvordan vil 
bestyrelsen se ud 
efter sommerferien, 
når vi har 
medlemmer, der 
stopper i bestyrelsen. 

Oplæg ved 
JJ 

To bestyrelsesmedlemmer 

stopper og de to 

suppleanter indtræder i 

stedet. Der afventes svar 

fra Skole og Forældre, i 

forhold til hvor lang en 

periode suppleanterne 

hver især skal sidde. Der 

vælges ikke nye 

suppleanter, da 

forretningsordenen ikke 

kræver det.  

 Princip om 
forældresamarbejde 

Der drøftes et nyt 
princip for 
forældresamarbejdet, 
Bilag udsendt med 
dagsordenen 

Oplæg ved 
MS 

Der er lavet nyt oplæg. 

Oplægget godkendes, med 

mindre der kommer 

ændringer inden referatet 

godkendes. I så fald vil 

ændringerne sendes rundt 

og godkendes senere.  

 Skoleudviklingssamtalen En fælles drøftelse i 
bestyrelsen af de nye 
muligheder, der er 
lagt op til i den nye 
kvalitetsreform, se 
venligst bilag udsendt 
tidligere, samt hvad vi 
mener indholdet i en 
udviklingssamtale skal 
være. 

Oplæg ved 
JJ 

Bestyrelsen ser positivt på 

at deltage i forarbejdet og 

drøftelserne inden 

skoleudviklingssamtalen. 

 

 Tiltag i kommende 
skoleår 

En kort opsummering 
af tiltag i det nye 
skoleår, samt hvad vil 
der arbejdes videre 
med 

Oplæg ved 
PK og TR 

Overskriften er ”Lyst til 

læring”. 

Deltagelsesmuligheder for 

alle arbejder vi med 

sammen med Dalby Skole 

i et etårigt projekt. 
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Side 4 

Matematikundervisningen 

er det vi starter med i 

forhold til deltagelses-

pædagogiske tiltag.  

Matematiklærerne vil få et 

kompetenceløft i forhold til 

at lave åben og 

undersøgende opgaver i 

matematik. 

Læsning i bl.a. matematik 

vil også komme i fokus.  

Screening af høj begavelse 

vil vi arbejde med, og også 

derigennem lave 

undervisningen, der skaber 

deltagelsesmuligheder for 

alle. Det vil foregå som 

holdundervisning, i samme 

stil med det vi gør, for de 

elever der har faglige 

udfordringer.  

Onlineskolen er et sam-

arbejde, som vi forsætter 

sammen med 

Brændkjærskolen og 

Lyshøjskolen. Vi er meget 

begejstrede for måden 

tilbuddet kører pt. Det giver 

nogle elever en helt særlig 

mulighed for at lykkes med 

skole, som ellers ville have 

det svært. 

aar Fokuspunkt om det gode 
forældresamarbejde fra 
vores internat, se 
venligst bilag 

En kort oprids af 
tankerne bag 
fokuspunkterne, samt 
oplæg til, hvad der 
kunne arbejdes videre 
med  

Oplæg ved 
styregruppen 
og 
efterfølgende 
drøftelse 

Dette punkt drøftes som 

overskrifter, men ønskes 

arbejdet med igen ved 

næste møde.  

Udvalget ønsker konkrete 

punkter efter næste møde, 

som der skal arbejdes 

videre med til de 

kommende møder. 

 

Vigtigt med en forståelse 

for, det er et idekatalog, og 
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Side 5 

ikke nødvendigvis sådan 

det bliver. 

Evt. Trafik   Trafikudvalget har haft 

møde med forvaltningen.  

Trafiktællinger og 

hastighedsmålinger viser 

at mængden af biler 

gennem Vonsild er høj, 

men hastigheden er 

forholdsvis lav.  

Vi kan igangsætte et 

initiativ, til at gøre forhold-

ene ved skolen bedre, det 

vil blive arbejdet med i 

udvalget. 

Forvaltningen foreslog, at 

elever skulle inddrages i 

flere trafiktællinger og 

løsningsforslag. Dette vil vi 

arbejde videre med.  

 

 

 

 


